
 Fruens Bøge Tennisklub 

Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 27. oktober 2022 kl. 18.30 til 21.00 i Dalumhallens lille 

mødelokale 

Tilstede: Mikkel Schäfer (MS), Rikke S. Petersen (RSP), Hanne Bondgaard (HB), Hanne Gulløv (HG), Lis Gaba 

(LG). 

Fraværende: Hans Christian Andersen (HCA) og Bodil Ravn (BR). 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Godkendt uden kommentarer. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden kommentarer. 

 

3. Økonomi 

Det ser fornuftigt ud og der er pt. et overskud på 134.000 kr. Der er naturligt en forventning om at 

noget af overskuddet går til øgede energiudgifter. 

 

4. Behandlingspunkter: 

• Bestyrelsen er i gang med at udarbejde et årshjul. HG laver et udkast, der arbejdes videre 

på ved næste bestyrelsesmøde. 

• Forslag om lyssensor i klubhus – Mikkel undersøger hvad det koster til toiletter og 

omklædningsrum.  

• Forslag om nøglebriksystem til udendørslågen. Dette kræver en helt ny dør, afvist pt.  

 

5. Orienteringspunkter: 

• Nyt fra seniorudvalget 

10. december afholdes kursus for trænerne 

Der er problemer med boldleverancer til turneringsspillerne, MS undersøger dette. 

 

• Nyt fra juniorudvalget 

14 spillere Vester Skerninge træner med i denne sæson, grundet manglende indendørshal 

i Svendborg.  

DTF – antimobbefonden – Mary Fonden. Projektet over de næste 6 måneder for 6 til 13-

årige spillere. Spørgeskemaer og forebyggelse af mobning i tennis og styrkelse af trivsel i 

tennisklubberne. 

3 kommende workshop omkring talentudvikling med os og FTU. 

 

• Nyt fra hus og anlæg 

Flisegangen er færdig.  

 

• Nyt i øvrigt 

Intet nyt 

6. Eventuelt 



 Fruens Bøge Tennisklub 

Ikke noget  

7. Næste møde 

19. januar kl. 18.30 – 21.00 

 

 

Referent HG 

 

 

 


